

SPORTS LIBRARY
體育圖書館

MEMBERSHIP CARD APPLICATION FORM (FOR ATHLETES)

會員証申請表 (只供運動員填寫)

Please complete in **BLOCK LETTERS**. (請以正楷填寫各項)

Fields with (*) are mandatory field which must be filled in. 有(*)標記的項目必須填寫。

Name in English* : _____
英文姓名* Surname 姓氏 Other names 名字

Name in Chinese* : _____ Sex* : _____
中文姓名* 性別*

HK Identity Card No. * (First letter and three digits) : _____
香港身份證號碼* (首英文字母及三位數字) XXX(X)

Residential / Correspondence Address* : _____
居住 / 通訊地址*

Home Tel. No. : _____ Mobile Phone No.* : _____
住所電話號碼 手提電話號碼*

E-mail Address* : _____
電郵地址*

Occupation : _____ Office Tel. No. : _____
職業 辦公室電話號碼

Sport Type* : _____ End of contract* : _____
所屬運動項目* 合約屆滿日期* (date日 / month月 / year年)

Residing in Hong Kong Sports Institute now* : Yes or No
現時是否在香港體育學院居住* 是 或 否

Signature* : _____ Date : _____
簽署* 日期

(Personal Information Collection Statement 收集個人資料聲明)

- The personal data collected in this application form will be used for communication and statistical purposes only. The Sports Library will not transfer your personal data to any third parties.
推薦表格所收集的個人資料只會作聯絡及統計用途。本圖書館不會將你的個人資料轉移給任何第三方。
- To keep you informed of Sports Library or Hong Kong Sports Institute (HKSI) activities, the Sports Library would like to use your personal data, including your name, phone number and email address, to update you on the latest activities of the library or HKSI. You are free to decide whether you wish to receive such information. If you choose not to do so, please put a "✓" in the box below.
為讓你得知最新的體育圖書館或香港體育學院活動，體育圖書館將使用你的個人資料，包括你的姓名、電話號碼和電郵地址，將有關圖書館或香港體育學院的最新資訊提供給你。你可選擇是否同意接收上述資訊。若不同意的話，請於下列有關拒收資訊一欄之空格內加上「✓」號。
- You are entitled to request access to and correction of any errors in your personal data. If you wish to do so, you may contact Sports Library by email at sic@hksi.org.hk or by phone at (852)2681 6130.
你有權要求查閱及修正你的個人資料。你可以電郵至sic@hksi.org.hk或致電(852)2681 6130 聯繫體育圖書館提出有關申請。

I do not wish to receive any information from the Sports Library in relation to the Sports Library or HKSI activities.
本人不同意日後接收由體育圖書館發出有關體育圖書館或香港體育學院活動的資訊。

FOR OFFICE USE ONLY

此欄只供本圖書館填寫

Date received & staff : _____ User Category & No. : _____

Expiry date : _____ User card collection date : _____ User signature : _____